
 

PROTOKÓŁ nr LI/2014 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  27 marca 2014roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 14.00, godz. zakończenia 16.00 

Na 15 radnych obecnych na sesji 15radnych 

Zaproszeni  goście: 

 

1. Wójt Gminy-Bogdan Sośniak  

2. Skarbnik Gminy-Zbigniew Kowalik 

3. Wicestarosta Powiatu – Henryk Kiepura 

4. Radny Powiatowy – Jerzy Kiepura  

5. Kierownik GOPS - Anna Hyra 

6. Inspektorzy UG – Aneta Kistela 

   - Stanisław Kauf 

   - Jacek Popeda 

7. Sołtysi 

8. Mieszkańcy osiedla  w Opatowie 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmian w budżecie na 2014 rok  

b wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy, środków stanowiących  

Fundusz Sołecki (na 2015r) 

c. Gminnego programu wspierania rodziny na lata 2014-2016  

d. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów w roku 2014  

e. nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie  



f. nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Iwanowicach Dużych  

g. wyrażenia zgody na przeniesienie w trybie art. 231§ Kodeksu Cywilnego za 

odpowiednim wynagrodzeniem, w drodze bezprzetargowej na rzecz samoistnego  

posiadacza nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy Opatów.  

h. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Opatów -  

i. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Opatów  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

9. Zakończenie LI zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów.  

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący  Rady Gminy –Witold Łacny powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego  Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy  został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4.i 5. 

W punkcie tym głos zabrali przedstawiciele mieszkańców Osiedla w Opatowie, 

wyjaśniając, że przybyli w sprawie wniosku złożonego do Urzędu w sprawie 

problemu z tartakiem na osiedlu , twierdząc ze firma działa nielegalnie przy czym 

działalność ta jest dla mieszkańców bardzo uciążliwa. 

Wójt Gminy ustosunkował się do złożonego oskarżenia. Przewodniczący RG Witold 

Łacny stwierdził, ze jako radny nie widzi działania Wójta jako niezgodnego z 

prawem w sprawie załatwienia tej sprawy. 

Radny Tomasz Macherzyński  zaproponował aby zorganizować wspólne spotkanie 

wszystkich stron i podjąć nowe ustalenia, bo wg niego inne były ustalenia a inaczej 

sprawa wygląda w praktyce .  

Rada Gminy zobowiązała radnego Macherzyńskiego do zorganizowania takiego 

spotkania.  



Wójt Gminy zapoznał tez z pismem mieszkańców Osiedla pełnym zarzutów na temat 

działania Rady Gminy, a konkretnie budowy chodnika na Osiedlu w Opatowie. 

Wójt Gminy ustosunkował się do tego pisma, informując o priorytetach i najbardziej 

pilnych potrzebach na terenie gminy Opatów.   

Ze względu na ograniczenia finansowe musi wybierać np. czy zrobić wodociąg –bo 

są jeszcze miejsca, gdzie  do tej pory tego nie maja, czy   budować chodnik na 

osiedlu. 

Radny Mirosław Szewczuk zauważył, ze w gminie Opatów są także  inne wsie, które 

mają ogromne potrzeby, nawet bardziej potrzebne niż chodnik na Osiedlu w 

Opatowie. Poza tym nie tylko w Opatowie na osiedlu istnieją  uciążliwości  związane 

z prowadzeniem działalności np. stolarskich . Ale są to źródła finansowania budżetu 

gminy poprzez podatki od działalności  i jeżeli zaczniemy zakazywać takich 

działalności  w ogóle nie będzie pieniędzy na żadne inwestycje na terenie gminy.  

Radny Dariusz Zając – nie wszyscy mieszkańcy Waleńczowa maja dostęp do 

wodociągu i uważa to za większą potrzebę  i priorytet na tę chwilę. 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności gminy: 

- ruszyły roboty przy budowie kanalizacji w Iwanowicach Małych 

- poruszył sprawę pisma ze Stowarzyszenia „Nasza Szkoła” odnośnie wyrażenia 

zgody na budowę pawilonu dydaktyczno-sportowego przy szkole w Zwierzyńcu. 

Zauważył, ze sprawa jest uciążliwa i konfliktogenna, bo właścicielem gruntu jest 

gmina i budowa budynku stałego przez dzierżawcę  na tych gruntach jest niezgodna z 

prawem. 

Zapoznał z odpowiedzią udzieloną Stowarzyszeniu „Nasza Szkoła” 

Wójt Gminy zapoznał z kalendarzem imprez gminnych oraz poinformował nt. punktu 

selektywnej zbiórki odpadów. 

Radny powiatowy  Jerzy Kiepura poprosił, aby Wójt jaśniej mu wyjaśnił powód 

odmowy zgody na budowę sali sportowej przy szkole w Zwierzyńcu Pierwszym 

Wójt Gminy wyjaśnił dodatkowo, ze wyrażenie zgody powodowałoby konflikt 

interesów czyli na gruntach jednego właściciela miałby powstać budynek innego  

właściciela. 

Wicestarosta Henryk Kiepura zapoznał z bieżącym funkcjonowaniem Powiatu. 

Poinformował o przetargu na naprawy dróg powiatowych, w Iwanowicach Małych 

Złochowicach zostały ustawione znaki drogowe ograniczające tonaż. 



- zapoznał z decyzja Rządy aby środki z lasów przesunąć na remonty i budowę dróg. 

Powiat bardzo pozytywnie odnosi się do tej decyzji, 

- od 1 stycznia umówiona została usługa – umawianie telefoniczne na rejestrację 

samochodu, żeby nie czekać w kolejce 

Radny Piotr Rojszczyk  - złożony został  wniosek na zmniejszenie opłaty za 

umieszczanie urządzeń w pasie drogowych i co w tej sprawie? 

Henryk Kiepura  wyjaśnił, że decyzja został już wydana, czyli to co obowiązuje  po 

starych stawkach zostaje po starych, nowe urządzenia są na zasadach nowych. 

 Radny Piotr Rojszczyk – postawić w Złochowicach znaki ograniczające tonaż  

Sołtys Edelman Henryk – problem z drugim lekarzem w Ośrodku Zdrowia w 

Opatowie. Jeden jest ciągle na zwolnieniu , drugi nie daje rady aby przyjąć 

wszystkich pacjentów. Należałoby tę sprawę rozwiązać. 

Henryk Kiepura – generalnie  w Powiecie jest problem z lekarzami opieki 

podstawowej, ale jest możliwość organizowania zastępstw, tylko trzeba dać taka 

informację do ZOZ. 

Sołtys Piotr Ślusarczyk – slupy energetyczne postawione w środku rowów. 

Henryk Kiepura – sprawę wyjaśni z zakładem Energetycznym. 

Sołtys Jan Ślusarczyk – poruszył odwieczny problem skrzyżowania w Iwanowicach 

Małych z droga krajową.  

Sołtys Zbigniew Oziębała – przypomniał o niebezpieczeństwie na skrzyżowaniu w 

Brzezinkach. 

Radny Eugeniusz Polis zauważył, ze znak drogowy przy cmentarzu w Iwanowicach 

Małych został wkopany w sam środek chodnika.  

Radny Piotr Rojszczyk zapytał po raz kolejny co ze sprawa słupa w Złochowicach. 

- na ul. Zielonej w Złochowicach znak drogowy ustawiony za blisko skrzyżowania i 

jest krzywy, 

Radny Leszek Biernacki zapytał o termin  realizacji kanalizacji na „Witocinie” w 

Opatowie 

Wójt Gminy odpowiedział ze wniosek w tej sprawie został złożony. 

Ad-6. 

Projekty uchwał w sprawie:  

a. zmian w budżecie na 2014 rok  



b wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy, środków stanowiących  

Fundusz Sołecki (na 2015r) – przedstawił Skarbnik Gminy Zbigniew Kowalik  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2014 rok podjęta została jednogłośnie  

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy, środków 

stanowiących Fundusz Sołecki – przyjęta jednogłośnie  

c. Z projektem uchwały w sprawie   Gminnego programu wspierania rodziny na lata 

2014-2016  zapoznała Kierownik GOPS w Opatowie Anna Hyra . 

Opinia Komisji w tej sprawie pozytywna. Uchwała podjęta została jednogłośnie.  

d. Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opatów w 

roku 2014 został omówiony na posiedzeniu Komisji – opinia pozytywna. 

Szczegółowych wyjaśnień dokonała Pani Aneta Kistela. 

Uchwała  w tej sprawie podjęta została jednogłośnie.  

 Projekty uchwał w sprawach: 

e. nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie  

f. nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Iwanowicach Dużych  

g. wyrażenia zgody na przeniesienie w trybie art. 231§ Kodeksu Cywilnego za 

odpowiednim wynagrodzeniem, w drodze bezprzetargowej na rzecz samoistnego  

posiadacza nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy Opatów.  

h. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Opatów -  

i. wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej 

własność gminy Opatów  

- przedstawił Inspektor UG Stanisław Kauf. 

Opinia Komisji w tych sprawach pozytywna. 

Uchwała  w sprawie  nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Opatowie – 

podjęta jednogłośnie.  

Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w Iwanowicach 

Dużych – podjęta jednogłośnie.   

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie w trybie art. 231§ Kodeksu 

Cywilnego za odpowiednim wynagrodzeniem, w drodze bezprzetargowej na rzecz 

samoistnego posiadacza nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy 

Opatów – podjęta jednogłośnie.  



Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność gminy Opatów – podjęta jednogłośnie.  

Uchwala w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości 

stanowiącej własność gminy Opatów – podjęta jednogłośnie.  

 

Ad-9. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy 

zamknął  LI  zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla


